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Protokół Nr L.2014 

z obrad L sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 7 października 2014 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński o godzinie 11
04 

otworzył obrady L sesji Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał zebranych. 

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane do 

skrzynek pocztowych i e-mailem. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności
1
 stwierdził quorum Rady w liczbie 9 radnych (nieobecni na sali radni: p. Leszek Gelo, 

p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Anna Ludwiniak , p. Marcin Pawłowski, p. Edyta 

Woźniakowska) i uznał prawomocność obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad
2
 i otworzył dyskusję.  

Burmistrza Halinowa p. Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o wprowadzenie do 

porządku obrad nowych punktów: 

 projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmieniającego uchwałę  

Nr XXXII.283.2013 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 30 stycznia 2013 roku w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Mińskiego, jako punkt nr 12,      

 projektu stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie poparcia inicjatywy 

utworzenia Akademii Piłkarskiej Legii Warszawa na terenie Gminy Halinów, jako punkt 

nr 14. 

Radny p. Adam Ludwiniak złożył wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad punktu  

Przyjęcie protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 czerwca 

2014 roku oraz punktu Przyjęcie protokołu z obrad XLIX sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 28 sierpnia 2014 roku. 

Głosowanie wniosku formalnego radnego p. Adama Ludwiniaka o zdjęcie z porządku obrad 

punktu Przyjęcie protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 czerwca 

2014 roku oraz punktu Przyjęcie protokołu z obrad XLIX sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 28 sierpnia 2014 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 3,  

przeciw – 5,  

wstrzymujących się – 1,  

Wniosek nie został przyjęty. 

                                                 
1
 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 czerwca 2014 roku. 

2
 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 czerwca 2014 roku. 

 



2 

 

Nieobecni na sali radni: p. Leszek Gelo, p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Anna 

Ludwiniak, p. Marcin Pawłowski, p. Edyta Woźniakowska. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie zmian w porządku obrad z uwzględnieniem wniosku Burmistrza Halinowa: 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 6,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 3,  

Wniosek Burmistrza Halinowa i nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Leszek Gelo, p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Anna 

Ludwiniak, p. Marcin Pawłowski, p. Edyta Woźniakowska. 

Porządek obrad L sesji w dniu 7 października 2014 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Informacja Burmistrza Halinowa na temat poziomu zaawansowania inwestycji gminnych 

w pierwszym półroczu 2014 roku. 

6. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

8. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

9. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023 - Druk Nr 488. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2014 rok - Druk Nr 489. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniający uchwałę Nr XXXII.283.2013 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 30 stycznia 2013 roku w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Mińskiego - Druk Nr 492. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Zagórze, gmina Halinów- Druk Nr 490. 

14. Projekt stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie poparcia inicjatywy utworzenia 

Akademii Piłkarskiej Legii Warszawa na terenie Gminy Halinów - Druk Nr 491. 

15. Przyjęcie protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 czerwca 

2014 roku. 

16. Przyjęcie protokołu z obrad XLIX sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 28 sierpnia 2014 roku. 

17. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

18. Zamknięcie sesji. 
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4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 30 czerwca 2014 roku do 

7 października 2014 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 115 umów oraz 

86 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 01.07.2014 r.: 

 spotkanie ze Starostą Mińskim p. Antonim Janem Tarczyńskim ws. współpracy 

Gminy Halinów z Powiatem, 

 „Imieniny Haliny” w Halinowie, 

 14.07.2014 r. – 95. Rocznica powołania Policji – uroczystości odbyły się w Mińsku 

Mazowieckim, 

 03.08.2014 r. – wspólne śpiewanie piosenek z okresu Powstania Warszawskiego w GCK 

w Halinowie, 

 12.08.2014 r. – spotkanie z Wicemarszałek p. Janiną Ewą Orzełowską ws. współpracy 

Gminy Halinów i Urzędu Marszałkowskiego, 

 21.08.2014 r. – spotkanie z Prezesem p. Arturem Dąbrowskim w WFOŚiGW 

w Warszawie w sprawie wydłużenia okresu realizacji projektu kanalizacji Eko-Inwestycji 

w Okuniewie – II etap, 

 28.08.2014 r. – XLIX sesja nadzwyczajna Rady Miejskiej w Halinowie, 

 01.09.2014 – 75. rocznica wybuchu wojny - złożenie kwiatów na cmentarzu w Długiej 

Kościelnej oraz pod kamieniem upamiętniającym poległych w latach 1939-45 

w Okuniewie i uczczenie pamięci o bohaterach walczących o naszą wolność, 

 05.09.2014 r. – zebranie sołeckie w Chobocie oraz Mrowiskach ws. funduszu sołeckiego, 

 08.09.2014 r.: 

 w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Okuniewie uroczystość odsłonięcia tablicy 

poświęconej Pawłowi Gniadowiczowi, pierwszemu kierownikowi polskiej szkoły 

powszechnej w Okuniewie, 

 zebranie sołeckie w Kazimierowie ws. funduszu sołeckiego, 

 09.09.2014 r. – zebranie sołeckie w Deśnie oraz Krzewinie ws. funduszu sołeckiego, 

 10.09.2014 r. – zebranie sołeckie w Długiej Kościelnej ws. funduszu sołeckiego, 

 11.09.2014 r. – spotkanie w siedzibie ZTM w celu omówienia zasad współpracy m. st. 

Warszawy i ZTM z gminą w zakresie obsługi komunikacyjnej w 2015 r., 

 12.09.2014 r. – zebranie sołeckie w Grabinie oraz Budziskach ws. funduszu sołeckiego, 

 13.09.2014 r. – zebranie sołeckie w Królewskich Brzezinach ws. funduszu sołeckiego,  

 15.09.2014 r. – zebranie sołeckie w Starym Koniku oraz Nowym Koniku ws. funduszu 

sołeckiego, 

 16.09.2014 r.: 

 spotkanie w Zakładzie Energetycznym w Mińsku Mazowieckim, 

 zebranie sołeckie w Okuniewie, 

 17.09.2014 r.; 

 uroczystości upamiętniające wejście wojsk sowieckich na teren Polski, 

 zebranie sołeckie w Zagórzu oraz Długiej Szlacheckiej ws. funduszu sołeckiego, 

 22.09.2014 r. – zebranie sołeckie w Brzezinach oraz Wielgolesie Duchnowskim ws. 

funduszu sołeckiego, 

 23.09.2014 r. – zebranie sołeckie w Wielgolesie Brzezińskim ws. funduszu sołeckiego, 

 24.09.2014 r.  – zebranie sołeckie w Hipolitowie ws. funduszu sołeckiego, 

 26.09.2014 r. – zebranie sołeckie w Żwirówce oraz Cisiu ws. funduszu sołeckiego, 

 29.09.2014 r. – zebranie sołeckie w Józefinie ws. funduszu sołeckiego, 
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 30.09.2014 r.: 

 powiatowy konwent wójtów i burmistrzów w Cegłowie, 

 zebranie sołeckie w Michałowie ws. funduszu sołeckiego, 

 01.10.2014 r. – spotkanie z przedstawicielami klubu Legia Warszawa w celu omówienia 

koncepcji lokalizacji akademii piłkarskiej na terenie gminy Halinów, 

 03.10.2014 r. – uroczystości w Zespole Szkół w Halinowie upamiętniające wybuch 

Powstania Warszawskiego, 

 04.10.2014 r. – spotkanie w GCK w Halinowie z okazji Dnia Seniora, 

 05.10.2014 r. – piknik rodzinny w Długiej Szlacheckiej, 

Ponadto Burmistrz Halinowa poinformował o złożeniu wniosku do Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg na przebudowę ul. Warszawskiej w Długiej Szlacheckiej. Ponadto Burmistrz 

Halinowa poinformował, że Miasto Sulejówek złożyło równolegle wniosek do Narodowego 

Programu Przebudowy Dróg na remont ul. Narutowicza w Sulejówku. 

Następnie Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz przedstawił informacje 

dotyczące działań inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m.in. 

o: 

 złożonym wniosku w ramach Działania Gospodarka Wodno- Ściekowa RPO Woj. Maz. 

na lata 2007-2013 na budowę kanalizacji i monitoringu sieci podciśnieniowej 

w Hipolitowie oraz na rozbudowę przepompowni w Hipolitowie. Wartość wniosku 

wynosi 3 157 953,53 zł, dofinansowanie możliwe na poziomie 1 567 576,77 zł,  

 zakończeniu prac przy budowie ul. Jana Pawła II w Halinowie, wykonawca  

DOWBUD -C, koszt inwestycji ok. 2 mln zł, 

 zakończeniu prac przy budowie chodnika przy ul. Jana Pawła II w Halinowie (na odcinku 

od ul. Okuniewskiej do ul. Powstania Styczniowego), wykonawca DOWBUD -C, koszt 

inwestycji 166 173,76 zł, 

 zakończeniu prac przy budowie sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Cisiu, 

wykonawca REMBUD z Garwolina, koszt inwestycji ok. 1,2 mln zł. Oficjalne otwarcie 

odbyło się 1 września 2014 r., 

 trwaniu prac przy budowie gimnazjum w Halinowie, wykonawca CETUS z Łosic, koszt 

inwestycji 6 880 000,00 zł, obecnie kończą się prace na 3 kondygnacji (układany jest 

strop), 

 trwających pracach przy budowie kanalizacji w Okuniewie (inwestor Spółka Eko-

Inwestycja, wykonawca BUDOSAN, kwota 7 900 00,00 zł):  

 odtworzeniu ul. Stanisławowskiej po budowie kanalizacji 

 obecnych pracach przy budowie kanalizacji na ul. Zabranieckiej, 

 pozostaje do wykonania kanalizacja na ul.: Sadowa, Kościelna (część), 

Kwiatowa, Parkowa (część). 

Wykonano dodatkowo przez Gminę krawężniki na ul. Poligonowej i na ul. Rynek.  
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 zakończeniu prac przy budowie dróg gminnych w ramach Modernizacji dróg gminnych: 

 ul. Parkowa (od ul. Malinowej do ul. Partyzanckiej), Polna, Cicha w Halinowie, 

 Szczęśliwa w Długiej Kościelnej,  

 droga nr 32 w Mrowiskach do skrzyżowania w kierunku Krzewiny, 

 Wierzbowa w Hipolitowie,  

 progi zwalniające na ul. Bema i Dąbrowskiego w Halinowie, 

 zakończeniu prac przy budowie ul. Skrajnej Cisiu/Wielgolas Brzeziński - wykonano 

nakładkę asfaltową, wykonawca PBDiM w Mińsku Mazowieckim, kwota 202 028,12 zł. 

Gmina Halinów otrzymała dofinansowanie na to zadanie z Urzędu Marszałkowskiego 

jako dojazd do gruntów wyłączonych z produkcji rolnej w wysokości 95 000,00 zł, 

 rozstrzygnięciu przetargu i podpisaniu umowy na budowę oświetlenia drogowego na 

terenie gminy Halinów: 

Zadanie 1 (wykonawca KAR-GOS Robert Gos, Sulejówek, kwota 81 909,10 zł) 

a) budowa oświetlenia drogowego w Starym Koniku polegająca na posadowieniu 

14 słupów, montażu linii oświetleniowej i 14 opraw oświetleniowych oraz SON; 

b) budowa oświetlenia ulicznego w Hipolitowie na ul. Klonowej polegająca na 

posadowiewieniu 1 słupa, montażu linii oświetleniowej i 15 opraw oświetleniowych 

oraz SON; 

c) budowa oświetlenia ulicznego w Halinowie na ul. Reja polegająca na posadowieniu 

4 słupów, ułożeniu kabli oświetleniowych i 4 opraw oświetleniowych, 

Zadanie 2 (wykonawca Zakład Usługowo-Handlowy ELPROBUD Jan Adaśko 

Tończa, Węgrów, kwota 103 109,67 zł) 

a) budowa oświetlenia ulicznego w Zagórzu na działce nr 39 polegająca na posadowieniu 

12 słupów, montażu linii oświetleniowej i 20 opraw oświetleniowych oraz SON; 

b) budowa oświetlenia ulicznego w Długiej Szlacheckiej na ulicy: 

       -  Willowej polegająca na posadowieniu 4 słupów, montażu linii oświetleniowej i kabli 

oświetleniowych oraz 9 opraw oświetleniowych i SON, 

        -  Wiosennej polegająca na posadowieniu 11 słupów, montażu linii oświetleniowej 

i ułożeniu kabli oświetleniowych oraz 11 opraw oświetleniowych, 

c) budowa oświetlenia ulicznego w Grabinie na ulicy Konopnickiej polegająca na 

posadowiewieniu 1 słupa, montażu linii oświetleniowej i 6 opraw oświetleniowych oraz 

SON, 
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Zadanie 3 (wykonawca ELEKTRO-INSTAL-BUD Usługi Elektryczne i Budowlane 

Niebrzegowski Krzysztof, Łuków, kwota 87 822,00 zł) 

a) budowa oświetlenia ulicznego w Długiej Kościelnej na ul. Powstania Styczniowego 

polegająca na posadowieniu 6 słupów, montażu linii oświetleniowej i ułożeniu kabli 

oświetleniowych oraz  5 opraw oświetleniowych, 

b) budowa oświetlenia ulicznego w Wielgolesie Duchnowskim na działce nr 111 (etap II – 

od istniejącego oświetlenia do końca w kierunku wschodnim) polegająca na 

posadowieniu 7 słupów, ułożeniu kabli oświetleniowych oraz  montażu 7 opraw 

oświetleniowych, 

c) budowa oświetlenia ulicznego w Grabinie na ul. Cynamonowej i bez nazwy oraz 

w Józefinie na części ul. Szyszkowej (od słupa nr 17 do słupa nr 25)   polegająca na 

posadowieniu 13 słupów, montażu linii oświetleniowej i ułożeniu kabli oświetleniowych 

oraz  22 opraw oświetleniowych i SON, 

 zakończeniu prac przy wymianie pokrycia dachowego na budynku w Michałowie 

(oddział GCK), wykonawca Łukasz Ostrowski, koszt 59 082,76 zł (dofinansowanie 

z PROW 85%), 

 rozstrzygnięciu przetargu na remont w budynkach komunalnych, wykonawca Łukasz 

Ostrowski, koszt 85 937,64 zł, 

 rozstrzygnięciu przetargu na Przewóz uczniów uczęszczających do szkół na terenie 

gminy Halinów, realizowany w oparciu o komunikację regularną na podstawie biletów 

miesięcznych w roku szkolnym 2014/2015, liczba uczniów ujętych ok. 320,  PKS 

w Mińsku Mazowieckim, kwota 365 000,00 zł, 

 zakończeniu prac przez ZK w Halinowie przy budowie kanalizacji na ul. Pułaskiego 

w Halinowie, wykonawca Mirosław Krysiuk, kwota 223 244,82 zł brutto, w ramach 

warunków odtworzenia wykonawca wykonał nawierzchnię z destruktu do szkoły do 

ul. Zachodniej w Halinowie – dofinansowanie z PROW, 

 rozstrzygnięciu przez ZK w Halinowie przetargu i podpisaniu umowy na kontynuację 

robót (etap II) na przebudowę i rozbudowę SUW w Wielgolesie Duchnowskim 

(postępowanie II), wykonawca Interkis Aqua Technologie Uzdatniania Wody, Gdańsk, 

kwota 1 817 444,02 zł brutto – dofinansowanie z PROW, 

 podpisaniu w dniu 24.07.2014 r. przez ZK w Halinowie umowy z Marszałkiem 

Województwa Mazowieckiego na dofinansowanie budowy kanalizacji na ul. Pułaskiego 

w Halinowie i budowy SUW w Wielgolesie Duchnowskim, kwota zadania  

3 248 111,09 zł, kwota dofinansowania 1 570 203,00 zł, 

 ogłoszeniu przez ZK w Halinowie przetargu na rozbudowę sieci kanalizacyjnej 

w ul. Mickiewicza i Okuniewskiej w Halinowie – dł. 56 mb. Składanie ofert do 

10.10.2014 r., wykonanie do: 28.11.2014 r., 

 otwarciu ofert w przetargu na budowę ul. Kościuszki w Halinowie od ul. Bema do 

ul. Piłsudskiego, najtańsza oferta DOWBUD-C kwota 482 569,45 zł, 

 otwarciu ofert w przetargu na Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych 

z nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy Gminy Halinów, od 01.01.2015 do 
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31.12.2016 r., najtańsza oferta EKO SAM-BIS kwota 2 064 000,00 zł (w przetargu 

wpłynęło 7 ofert), 

 trwaniu prac przez MZDW przy wykonaniu rowów przy drodze woj. nr 637 na odcinku 

Okuniew-Michałów, 

 podpisaniu przez ZDP umowy na przebudowę drogi powiatowej nr 2201W Nowy Konik- 

Józefin- Długa Kościelna - budowa chodnika + odwodnienie ul. Stołeczna 1,05 km, 

wykonawca DOWBUD-C kwota 786 137,48 zł (finansowanie 100% Powiat), 

 zakończeniu prac przez ZDP przy budowie chodnika PKP Cisie-droga krajowa nr 2, 

Wielgolas Brzeziński, wykonawca TAR-POL kwota 308 709,93 zł (finansowanie 

50/50%), 

 wykonaniu przez ZDP 2 progów zwalniających na drodze Długa Szlachecka-Okuniew, 

2 progów zwalniających przy szkole w Chobocie, 

 podaniu do wiadomości w dniu 26.09.2014 r. obwieszczenia Burmistrza Halinowa 

o ponownym wyłożeniu planu Halinowa, wyłożenie w dniach 08.10-29.10-2014 r., 

termin składania uwag do 14.11.2014 r., w dniu 22.10.2014 r. o godz. 16
00 

dyskusja 

publiczna, 

 odbyciu w dniu 22.07.2014 r. kolejnej rozprawy w sprawie skargi Wojewody na plan 

zagospodarowanie przestrzennego dla m. Okuniew. Wyrok z dnia 18.09.2014 r. 

pozytywny dla Gminy, 

 wpłynięciu w dniu 18.08.2014 r. skargi kasacyjnej Wojewody Mazowieckiego do NSA 

na wyrok WSA korzystny dla Gminy z dnia 18.06.2014 r. w sprawie planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Zagórze, 

 otrzymaniu w dniu 19.09.2014 r. informacji z Urzędu Miasta st. Warszawy:  

Zespół koordynujący Urzędu m st. Warszawy na posiedzeniu w dniu 12.08.2014 r. 

zarekomendował pozytywnie dokonanie darowizny działki nr 941 w Okuniewie (na 

którym znajduje się Budynek Ośrodka Zdrowia w Okuniewie) na rzecz Gminy Halinów.  

Gmina oczekuje obecnie na podjęcie uchwały przez Radę m st. Warszawy. Po podjęciu 

uchwały zostanie przygotowanie zarządzenie Prezydenta m st. Warszawy i ustalony 

termin podpisania aktu notarialnego, 

 ogłoszeniu przez Gminę Konkursu Ekologicznego dla uczniów szkół z terenu Gminy 

Halinów dofinansowany przez WFOŚ i GW w Warszawie, nagrody: pady mini, tablety, 

prace na etapie szkolnym do dnia 17.10.2014 r., 

 rozpoczęciu realizacji umowy na odbiór i utylizację azbestu z Gminy Halinów: 

I NABÓR (demontaż + zbiórka) - wartość zadania 16 072,10 zł, dofinansowanie 

w kwocie 13 500,00 zł, 

II NABÓR (zbiórka) - wartość zadania 25 811,65 zł, dofinansowanie 21 939,00 zł, 

Na salę wszedł radny p. Leszek Gelo. 

 



8 

 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował o frekwencji w wyborach 

uzupełniających do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej w dniu 7 września 2014 r. (Gmina Halinów 

– 3,14%, Sulejówek – 6,01%, Dębe Wielkie – 3,36%. 

Następnie Sekretarz Halinowa poinformował o rozpoczęciu realizacji przez policjantów służb 

ponadnormatywnych (interwencje i kontrole na terenie gminy Halinów). 

W dalszej części wypowiedzi Sekretarz Halinowa poinformował o trwających pracach przy 

remoncie w budynku Urzędu Miejskiego w Halinowie, które wynikają z wydanej decyzji 

Państwowej Straży Pożarnej zobowiązującej do prac z zakresu poprawy bezpieczeństwa do 

końca br. 

Następnie Sekretarz Halinowa poinformował, że w dniu 16 listopada 2014 r. została powołana 

Miejska Komisja Wyborcza w Halinowie, która liczy 8 osób, informacja o dyżurach znajduje się 

na stronie internetowej i tablicach ogłoszeniowych. 

WAŻNE TERMINY – WYBORY SAMORZĄDOWE 2014: 

 7 października do godz. 24:00 upływa termin zgłaszania gminnych komisjom 

wyborczym list kandydatów na radnych,  

 17 października 2014 r. upływa termin upływa termin zgłaszania gminnych komisjom 

wyborczym list kandydatów na Burmistrza Halinowa  

 11 listopada składanie wniosków przez wyborców o dopisanie ich do spisu wyborców 

w wybranym obwodzie głosowania, 

 14 listopada do godz. 24:00 zakończenie kampanii wyborczej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Radny p. Adam Ludwiniak zadał pytanie, jakie koszty Gmina poniesie za ponowne 

opracowanie i wyłożenie planu Halinowa. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gmina nie poniesie 

żadnych kosztów z tego tytułu. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję. 
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5. Informacja Burmistrza Halinowa na temat poziomu zaawansowania 

inwestycji gminnych w pierwszym półroczu 2014 roku  

Informację na temat poziomu zaawansowania inwestycji gminnych w pierwszym półroczu 2014 

roku przedstawił i omówił Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz, tj.: 

 budowa wodociągu ul. Popiełuszki w Długiej Szlacheckiej i ul. Spokojna w Długiej 

Kościelnej, kwota 110 700,00 zł – zrealizowane, 

 wykup sieci wodociągowej od indywidualnych inwestorów, kwota 250 000 zł – 

zaawansowanie umów 225 000,00 zł, 

 modernizacja ul. Skrajnej w miejscowości Cisie i Wielgolas Brzeziński, kwota 

205 000,00 zł – dotacja 95 000,00 zł – zrealizowane, 

 budowa 3 wiat przystankowych w sołectwie Chobot, kwota 12 296,81 zł – realizacja do 

20.10.2014 r., 

 pomoc rzeczowa dla Województwa Mazowieckiego - "Budowa chodnika i zjazdów przy 

drodze wojewódzkiej Nr 637 w m. Michałów, gm. Halinów na odc. od km. 31+486+ do 

km 31+840", kwota 82 000,00 zł – zrealizowano, 

 pomoc rzeczowa dla Powiatu Mińskiego: „Przebudowa ul. Jana Pawła II w Halinowie na 

odcinku od ulicy Bema do ulicy Okuniewskiej” oraz "Budowa chodnika przy ul. Jana 

Pawła II w Halinowie na odcinku od ulicy Okuniewskiej do ul. Powstania 

Styczniowego", kwota 1 250 000,00 zł – zrealizowano, 

 pomoc finansowa dla Powiatu Mińskiego: „Budowa chodnika w ciągu drogi nr 2203W 

Wielgolas Brzeziński-Desno-Chobot-Kąty Goździejewskie od km 0+000 do km 1+053, 

kwota 170 000,00 zł - zrealizowano, 

 modernizacja ulicy Zgody w Józefinie poprzez jej utwardzenie, kwota 23 152,33 zł 

(fundusz sołecki) – realizacja w II półroczu br., 

 budowa ulicy Kościuszki w Halinowie (od ul. Piłsudskiego do ul. Bema), kwota 

504 760,00 zł – realizacja w II półroczu br., 

 zakup kostki brukowej i krawężników na wykonanie chodnika okalającego Rynek 

w Okuniewie, kwota 23 504,90 zł – zrealizowano, 

 dokumentacja projektowa przebudowy ul. Olszowej w Halinowie, kwota 25 000,00 zł – 

zrealizowano, 

 budowa chodnika przy ul. Spokojnej w Długiej Kościelnej (dokumentacja projektowa), 

kwota 10 000,00 zł – zrealizowane, 

 budowa ciągu pieszo- rowerowego od ul. Okuniewskiej w Halinowie do stacji PKP 

w Cisiu (dokumentacja projektowa), kwota 30 000,00 zł – w trakcie realizacji, 

 budowa ul. Konopnickiej w Halinowie (dokumentacja projektowa), kwota 24 477,00 zł – 

w trakcie realizacji, 

 budowa chodnika przy ul. Sarniej w Zagórzu (dokumentacja projektowa), kwota  

9 963,00 zł – zrealizowane, 

 budowa chodnika przy ul. Kruczej w Zagórzu (dokumentacja projektowa), kwota  

9 963,00 zł – zrealizowane, 
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 instalacja systemu monitoringu w sołectwie Cisie, kwota 18 500,00 zł - realizacja 

w II półroczu br., 

 koncepcja i projekt budowy przedszkola przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym 

w Okuniewie, kwota 62 500,00 zł – w trakcie realizacji, 

 budowa gimnazjum przy Zespole Szkół w Halinowie, kwota 6 880 000,00 zł – w trakcie 

realizacji,  

 projekt budowy kanalizacji sanitarnej dla części miejscowości: Kazimierów, Grabina, 

Długa Kościelna i Długa Szlachecka, kwota 200 000,00 zł – w trakcie realizacji, 

 wykup sieci kanalizacyjnej od indywidualnych inwestorów, kwota 150 000 zł – 

zaangażowanie 137 520,00 zł, 

 budowa oświetlenia na terenie Gminy Halinów, kwota 650 000,00 zł – część 

zrealizowano, część w trakcie realizacji, 

 dotacja z budżetu dla Zakładu Komunalnego w Halinowie na budowę Stacji Uzdatniania 

Wody w Wielgolesie Duchnowskim, kwota 2 150 000,00 zł – w trakcie realizacji, 

 zakup i montaż placu zabaw wraz z zagospodarowaniem skweru w centrum Halinowa, 

kwota 5 000,00 zł - realizacja po uchwaleniu planu zagospodarowania przestrzennego dla 

Halinowa, 

 wymiana pokrycia dachowego na budynku teatru w Michałowie (Oddział GCK) - projekt 

w ramach PROW "Odnowa i rozwój wsi", kwota 70 000,00 zł – zrealizowano, 

 organizacja zaplecza boiska sportowego wraz z trybunami w Długiej Kościelnej,  

ok. 56 000,00 zł (dofinansowanie z PROW 25 000,00 zł) – zrealizowano w II półroczu 

br., 

 budowa sali gimnastycznej przy Zespole Szkolno Przedszkolnym w Cisiu, kwota  

1 132 000,00 zł - zrealizowano. 

Na salę weszły radne: p. Małgorzata Kaim, p. Anna Ludwiniak. 

6. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytania: 

a) „jaka jest cena biletu miesięcznego dla dziecka”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że cena 365 tyś zł jest ceną 

przetargową (realizacji całego kontraktu) za przewóz ok. 400 uczniów. 

b) „czy jest rozstrzygnięcie przetargu na Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych 

z nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy Gminy Halinów oraz ile wpłynęło 

ofert”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że 

w przetargu wpłynęło 7 ofert: 

1. MPK sp. z o.o., Ostrołęka, kwota 2 373 652,77 zł, 

2. Staubach sp. z o.o., Warszawa, kwota 2 275 536,76 zł, 

3. P.P.H.U. LEKARO Jolanta Zagórska, Wola Ducka 70A, kwota 3 735 955,87 zł, 

4. Mazowiecka Higiena Komunalna sp. z o. o., Warszawa, kwota 3 175 200,00 zł 

5. EKO-SAM-BIS sp. z o. o., Jakubów, kwota 2 064 000,00 zł, 



11 

 

6. Konsorcjum: 

1) REMONDIS Otwock sp. z o.o. ul. Johna Lennona 4 – Lider; 

2) REMONDIS sp. z o.o. ul. Zawodzie 16 02-981 Warszawa 

kwota 2 555 176,08 zł, 

7. KOBE Paweł Kotowski Krzysztof Kotowski s.c., Duczki, kwota 3 032 640,00 zł. 

c) „czy rozstrzygnięcie przetargu wpłynie na zmianę stawek”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gmina zamierza 

przeznaczyć na zamówienie kwotę 2 100 000,00 zł, a rozstrzygnięcie przetargu nie wpłynie na 

zmianę przyjętych przez Radę stawek. 

d) „jaka była przyczyna rezygnacji wykonawcy przy budowie SUW w Wielgolesie 

Duchnowskim”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że umowa z wykonawcą została 

rozwiązana prze Zamawiającego. Wykonawca chciał zastosować zamienniki, co nie zostało 

zaakceptowane przez inspektora i Zamawiającego.  

e) „jak przedstawia się sprawa z odwołaniem od decyzji środowiskowej w/s segregatorni 

i wysypiska śmieci w Michałowie”? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że nie ma tematu segregatorni 

i wysypiska śmieci w Michałowie, tylko na terenie Gminy Zielonka. Następnie Zastępca 

Burmistrza Halinowa poinformował, że odwołanie Gminy zostało odrzucone przez WSA, 

ponieważ Gmina Halinów nie może być uznana jako strona postepowania. Ponadto Zastępca 

Burmistrza Halinowa poinformował, że sprawa jest w toku. 

Sołtys Długiej Szlacheckiej zadała pytanie o przesunięcie lamp na ul. Wiosennej w Długiej 

Szlacheckiej. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że lampa miedzy 

działkami została wykonana zgodnie z projektem a możliwość przesunięcia zależy od 

wykonawcy i inspektora nadzoru (kwestia czy zmiana istotna czy nieistotna w projekcie).  

Radny p. Andrzej Milczarek zadał następujące pytania: 

a) „kiedy odbędzie się wspólne posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Komisji Ochrony 

Środowiska w sprawie zakładu utylizacji odpadów na terenie gminy Zielonka 

i Okuniewa. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zaproponował, aby po sesji wspólnie ustalić termin 

posiedzenia Komisji. 

b) „czy Burmistrz Halinowa zamierza przedstawić na następnej sesji plan zadań 

i przedsięwzięć jakie mogą być zrealizowane w 2015 roku, poza zadaniami ujętymi 

w WPF”? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że zgodnie z przepisami prawnymi 

do 15 listopada 2014 r. Burmistrz ma obowiązek przekazać projekt budżetu na 2015 rok. 

Na salę weszła radna p. Edyta Woźniakowska. 

Radny p. Andrzej Milczarek zwrócił się z prośbą, aby na sesji przedstawić taki punkt 

pokazujący aktywność i skuteczność Urzędu w aspekcie działań, które miały na celu pozyskanie 

zewnętrznych środków na poszczególne zadania w kadencji 2010-2014. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że na ostatniej sesji zostanie 

przedstawione sprawozdanie, zarówno z przeprowadzonych inwestycji, jak również 

z pozyskanych środków zewnętrznych w kadencji 2010-2014. 
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Radny p. Adam Ludwiniak poinformował, że nie otrzymał odpowiedzi na pytanie, dlaczego 

jego wniosek wniesiony do projektu uchwały w/s plany zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Budziska nie został poddany pod głosowanie. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że odpowiedź nie została jeszcze 

przygotowana z powodu rezygnacji z pracy w Urzędzie p. mecenas, która miała przygotować 

odpowiedź. Następnie Burmistrz Halinowa poinformował, że radca prawny p. Woźniak 

przygotuje opinię prawną. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie, ilu jest zatrudnionych mecenasów w Urzędzie. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że na podstawie umowy o pracę jest 

zatrudniony jeden mecenas. Następnie Burmistrz Halinowa zwrócił się z prośbą o zapisanie 

pytania w protokole, na które odniesie się na piśmie. 

Radny p. Marcin Sukiennik poinformował, że głosowanie na sesji zwyczajnej i nadzwyczajnej 

niczym się nie różni i wniosek radnego powinien być poddany pod głosowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że jeżeli 

radny p. Sukiennik posiada wiedzę o łamaniu prawa, ma prawo zwrócić się z zawiadomieniem 

do odpowiednich organów nadzoru. 

Radny p. Bogdan Janczarek złożył wniosek formalny o przekazanie kwoty 4 000,00 zł na 

upominki dla pracowników Urzędu Miejskiego w Halinowie w podziękowaniu za współpracę 

z Radą Miejską w Halinowie. Następnie radny poinformował, że wniosek został omówiony 

i przegłosowany na Komisji budżetowej, ale nie został rozstrzygnięty. 

Radny p. Andrzej Milczarek przedstawił wyniki głosowania wniosku radnego p. Janczarka na 

Komisji Budżetowej: za – 1, przeciw – 1, wstrz. się – 3. Następnie radny stwierdził, że 

pracownik Urzędu za swoją ciężką pracę zasługuje na większe wyróżnienie finansowe. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

wstrzyma się od głosowania i nie będzie brał udziału w głosowaniu. Na koniec swojej 

wypowiedzi Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie poinformował, że Rada co roku na 

grudniowej sesji przeznacza środki z budżetu na nagrody dla pracowników. 

Radni p. Dawid Wojda i p. Jan Papis w swojej wypowiedzi odnieśli się negatywnie do 

wniosku p. Janczarka, sugerując przeznaczenie większych środków na nagrody dla pracowników 

Urzędu. 

Na salę weszła p. Katarzyna Goździewska. 

Radny p. Bogdan Janczarek poinformował, że chce docenić wszystkich pracowników Urzędu. 

Następnie radny zwrócił się z wnioskiem o przeprowadzenie głosowania. 

Radny p. Adam Ludwiniak poinformował, że z chęcią zadysponuje własnymi środkami, jeśli 

zajdzie taka potrzeba, w tym własnymi dietami. Następnie radny poinformował, że jest 

przeciwny przekazywania środków publicznych na nagrody. Ponadto radny wyraził stanowisko, 

że kompetencje do takich działań ma Burmistrz Halinowa. 

Głosowanie wniosku radnego p. Bogdana Janczarka o przekazaniu kwoty 4 000,00 zł 

z budżetu Gminy Halinów z przeznaczeniem na upominki dla pracowników Urzędu Miejskiego 

w Halinowie. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 1,  

przeciw – 5,  

wstrzymujących się – 5,  
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Wniosek nie został przyjęty. 

Nieobecny na sali radny p. Marcin Pawłowski. 

Radni: p. Tomasz Dubiński, Adam Ludwiniak, p. Marcin Sukiennik nie brali udziału w głosowaniu.  

Radny p. Leszek Gelo w swojej wypowiedzi odniósł się do pomówień na temat jego osoby. 
Następnie radny poinformował, że w najbliższych wyborach samorządowych nie będzie startował. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę 

o godz. 12
35

. Obrady wznowiono o godz. 12
53

. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński odniósł się do 

wypowiedzi radnego p. Leszka Gelo w/s nieprawdziwych pomówień. Następnie Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Halinowie złożył podziękowania Mieszkańcom, Dyrektorowi GCK, 

Burmistrzowi za organizację pikniku rodzinnego w miejscowości Długa Szlachecka. 

Sołtys Długiej Szlacheckiej p. Karol Mielcarek również złożył podziękowania za organizację 

pikniku rodzinnego. Następnie sołtys wyraził stanowisko, aby nie łączyć spraw wyborczych ze 

sprawami rodzinnymi. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję.  

7.  Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radna p. Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU  

Posiedzenia Komisji: 

 26.08.2014 r. - omówiono zajęcia dla dzieci w wieku przedszkolnym organizowane przez 

Gminne Centrum Kultury, 

 06.10.2014 r. – omówiono podsumowanie akcji „Lato w Gminie”. 

Radny p. Andrzej Milczarek Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, SPRAW 

SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

Komisja nie odbyła posiedzeń w okresie 30.06.2014-07.10.2014. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w imieniu radnego 

p. Marcina Pawłowskiego Przewodniczącego KOMISJI BUDŻETOWEJ 

Posiedzenia Komisji: 

 27.08.2014 r. zaopiniowano: 

 projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023. 

 projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2014 rok. 
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 06.10.2014 r. zaopiniowano: 

 projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023. 

 projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2014 rok. 

 sprawozdanie z realizacji budżetu za I półrocze 2014 roku. 

Radny p. Bogdan Janczarek w imieniu radnego p. Dawida Wojda Przewodniczącego 

KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI 

KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

Posiedzenia Komisji: 

 27.08.2014 r. zaopiniowano: 

 projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniający uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Halinów, 

 projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie  zmiany „Wieloletniego 

Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń 

Kanalizacyjnych dla miasta i gminy Halinów w latach 2013-2020”, 

 projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Kazimierów, gmina Halinów, 

 projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały nr 

VIII.59.2011 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 31 marca 2011 r.  w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Cisie, gmina Halinów, 

 projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały nr 

VIIII.57.2011 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Halinów, gmina Halinów, 

 06.10.2014 r. zaopiniowano: 

 projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Zagórze, gmina Halinów. 

Radna p. Małgorzata Kaim Przewodnicząca KOMISJI REGULAMINOWEJ 

Komisja nie odbyła posiedzeń. 

Radny p. Leszek Gelo PRZEWODNICZĄCY KOMISJI REWIZYJNEJ 

Posiedzenia Komisji: 

 23.07.2014 – kontrola wybranych projektów inwestycyjnych wykonanych, 

zrealizowanych i niezrealizowanych w latach 2010-2013, 

 06.08.2014 r. – kontrola wybranych projektów inwestycyjnych wykonanych, 

zrealizowanych i niezrealizowanych w latach 2010-2013, 
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 19.08.2014 - przeprowadzenie analizy skargi na działalność Burmistrza Halinowa, 

 20.08.2014 - przeprowadzenie analizy skargi na działalność Dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Brzezinach. 

Radny p. Bogdan Janczarek PRZEWODNICZĄCY KOMISJI OCHRONY 

ŚRODOWISKA, ROLNICTWA I LEŚNICTWA  

Posiedzenia Komisji: 

 27.08.2014 r. - spotkanie z przedstawicielem Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa 

Rolniczego  

 17.09.2014 r. omówiono: 

 programu ochrony środowiska dla Gminy Halinów na lata 2014-2016 

z uwzględnieniem lat 2017-2020 wraz z prognozą oddziaływania na środowisko,  

 regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Halinów. 

 

Nie było głosów w dyskusji. 

8. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 odpis wyroku WSA w/s planu zagospodarowania przestrzennego Zagórza (skarga 

Wojewody), 

 korespondencja Urzędu do Komisariatu Policji w Halinowie w/s bezpieczeństwa 

w Okuniewie, 

 pismo sołtysa Okuniewa w/s łamania przepisów na drogach w Okuniewie, 

 pismo ZK w Halinowie w sprawie wprowadzenia do planów zagospodarowania 

przestrzennego odpowiednich zapisów i ustaleń, 

 pismo p. Gańko w/s naliczenia podatku od nieruchomości w Koniku Nowym, 

 odpis wyroku WSA w/s planu zagospodarowania przestrzennego Okuniewa 

(skarga Gminnej Spółdzielni „Samopomoc Chłopska” w Halinowie, 

 skarga do wiadomości Rady p. Ziętka do WINB i PINB w/s zakładu utylizacji 

odpadów w Okuniewie, 

 pismo p. Szykuły w/s budowy kanalizacji na ul. Dąbrowskiego, 

 pismo p. Ziętek w/s zakładu p. Bakuna w Okuniewie, 

 pismo o poparciu inicjatywy akcji społecznej Autostrada A2 do Terespola, 

 pismo Mieszkańców z ul. Bażantów w Józefinie w/s sporządzenia dokumentacji 

projektowo-kosztorysowej sieci kanalizacji sanitarnej na ul. Bażantów 

w Józefinie, 

 wniosek z dnia 21.08.2014 r. Burmistrza Halinowa o zwołaniu sesji 

nadzwyczajnej RM w Halinowie, 

 podziękowania od Mieszkańców z ul. Poligonowej w Okuniewie dla Burmistrza 
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Halinowa i Rady, 

 zarządzenie Burmistrza Halinowa w/s wykonania budżety Gminy Halinów 

w I półroczu 2014 r., 

 pismo Wojewody Mazowieckiego w/s złożenia oświadczeń majątkowych przez 

radnych na zakończenie kadencji, 

 pismo p. Goworko w/s poprawy bezpieczeństwa dzieci uczęszczających do szkoły 

w Halinowie, 

 wnioski Mieszkańców, radnych, radnych powiatowych, sołtysów do budżetu 

Gminy Halinów na rok 2015, 

 pismo w/s uregulowania drogi KDD1 w Koniku Nowym, 

 Wezwanie do usunięcia naruszenia prawa uchwałą w/s planu Budzisk, 

 Wezwanie do usunięcia naruszenia prawa uchwałą w/s planu Budzisk, 

 odpis wyroku WSA w/s planu zagospodarowania przestrzennego Okuniewa 

(skarga Wojewody), 

 pismo p. Gańko o uzasadnienie uchwalonych stawek podatku od nieruchomości, 

 pismo mieszkanki w/s odmowy przyjęcia dziecka do oddziału integracyjnego  

w Szkole Podstawowej w Chobocie, 

 pismo sołtysa Okuniewa w/s potrzeb, oczekiwań i pomysłów mieszkańców 

Okuniewa w zakresie efektywnych kierunków rozwoju Gminy Halinów. 

9. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki poinformował, że razem 

z Sekretarzem Halinowa uczestniczył we wszystkich zebraniach sołeckich, które odbyły się 

w okresie 05.09-30.09.2014. Następnie Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego 

przedstawił kwoty odnośnie finansowania dla Gminy Halinów z budżetu Powiatu: 

 przebudowa dróg, chodników 7 125 811, 00 zł, przy współfinansowaniu Gminy Halinów 

2 000 023,00 zł. 

Na koniec swojej wypowiedzi Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego złożył 

podziękowania za współpracę w obecnej kadencji. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek przedstawił podsumowanie z wykonanych 

i realizowanych inwestycji na terenie gminy Halinów w 2014 r ze środków Powiatu, tj.: 

 budowa chodnika Wielgolas Brzeziński – PKP Cisie320 tyś zł (160 tyś zł gminy), 

 wykonanie chodnika ul. Stołecznej w Józefinie kwota 820 tyś zł (100% Powiat), 

 wykonanie projektu na przebudowę mostu przy stawach w Długiej Kościelnej, koszt 

budowy ok. 1 500 000,00 zł - 2 000 000,00 zł, 

 odbudowa powierzchni bitumicznej drogi w Okuniewie w kierunku Zabrańca 

i Poświętnego, 

 położenie nakładki na drodze Halinów-Cisie-Żwirówka, kwota 200 tyś zł, 

 bieżące utrzymanie: uporządkowanie zadrzewienia, oczyszczenie powierzchni dróg 

i mostów, uporządkowanie pasa drogowego 1210 m
2
, ustawianie znaków, słupków, 
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naprawa i wykonanie przepustów, naprawa poręczy mostowych. 

Następnie Sekretarz Halinowa poinformował, że złożył wniosek do budżetu Powiatu na 2015 rok 

w/s przebudowy mostu w Długiej Kościelnej, dokończenia ul. Stołecznej w Józefinie do drogi 

krajowej nr 2, wykonania projektu i budowy chodnika w kierunku Kazimierowa i Mrowisk 

(I etap), wykonania wyniesionego skrzyżowania w Długiej Kościelnej (skrzyżowanie 

ul. Spacerowej i ul. Kochanowskiego), w Długiej Szlacheckiej (skrzyżowanie ul. Wyszyńskiego 

i ul. Warszawskiej)  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję  

Radny p. Jan Papis w imieniu Mieszkańców złożył podziękowania za wykonanie chodnika 

od PKP Cisie do drogi krajowej nr 2 (II etap). Następnie złożył wniosek o wykonanie II etapu. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek zgodził się z wypowiedzią przedmówcy w/s wykonania 

III etapu budowy chodnika w kierunku Desna. 

Radna p. Edyta Woźniakowska dołączyła do podziękowań dla radnych powiatowych 

i wyraziła nadzieję na wykonanie III etapu budowy chodnika do Desna. 

Radny p. Andrzej Milczarek w swojej wypowiedzi odniósł się do wykonania progów 

zwalniających na drodze powiatowej z Długiej Szlacheckiej do Okuniewa, które powodują 

uszkodzenia samochodów. Ponadto radny zasugerował, aby progom zwalniającym nadać 

łagodniejszą formę, tj. wyniesione przejście dla pieszych przy ZS w Halinowie. Następie radny 

przypomniał o wyznaczeniu osi jedni na drodze powiatowej z Halinowa do Okuniewa.  

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że progi zwalniające budzą bardzo duże 

kontrowersje. Następnie Sekretarz Halinowa poinformował, że progi zwalniające zostały 

wykonane na wniosek mieszkańców. 

Radna p. Katarzyna Goździewska złożyła podziękowania za przebudowę ul. Jana Pawła II 

w Halinowie. 

Radny p. Adam Ludwiniak poinformował, że na odcinku między Mrowiskami a Chobotem 

odbudowano rów przez co została usypana burta, która zablokowała dojazd do posesji. 

Następnie radny wyraził swoje poparcie odnośnie budowy chodnika w ciągu drogi nr 2203W 

Wielgolas Brzeziński-Desno-Chobot- Kąty Goździejewskie, ale zaznaczył potrzebę przebudowy 

tej drogi. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że po otrzymaniu kontaktu do osoby, 

która ma problem z wjazdem na posesję, sprawa zostanie wyjaśniona. Następnie Sekretarz 

Halinowa wyjaśnił, że problemem przebudowy drogi nr 2203W jest stan prawny. 

Radna p. Małgorzata Kaim zadała pytanie, kiedy zostanie wykonana nakładka na ul. Jana 

Pawła II w Halinowie na odcinku od ul. Okuniewskiej do ul. Powstania Styczniowego. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że być może będzie to zadanie 

zrealizowane z bieżącego utrzymania dróg w 2015 roku. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę 

o godz. 14
13

. Obrady wznowiono o godz. 15
23

.      
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10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023 - Druk Nr 488 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2014 rok - Druk Nr 489 

Projekty uchwał od punktu nr 10 do punktu nr 11 omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa 

Karwowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję  

Radny p. Andrzej Milczarek zwrócił się z prośbą, aby Komisja Budżetowa, w ramach swoich 

kompetencji, przed sesją była informowana o wprowadzeniu nowych projektów uchwał 

związanych z budżetem Gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie, czy 

istnieje możliwość przekazania dotacji dla Parafii w Okuniewie po podjęciu projektu uchwały 

i po omówieniu sprawy na posiedzeniach komisji. Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Halinowie zasugerował zapis „do kwoty 25 tyś zł”. 

Radca prawny p. Maria Woźniak wyjaśniła, że dotację przekazuje Rada w określonej kwocie 

i następnie na tą dotację podpisuje się umowę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że chce 

mieć pewność, że prace będę przeprowadzane pod nadzorem konserwatora zabytków i zgodnie 

z kosztorysem. 

Radna p. Halina Kuć zaprosiła zebranych do obejrzenia budynku kościoła w Okuniewie, który 

wymaga remontu. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zwrócił się z prośbą o zgodę na przesunięcie 

środków finansowych w budżecie Gminy z przeznaczeniem na dotację dla Parafii w Okuniewie. 

Następnie Burmistrz Halinowa poinformował, że szczegóły rozliczenia dotacji przedstawi na 

posiedzeniu komisji. 

Radny p. Leszek Gelo złożył wniosek o przesunięcie projektu uchwały w sprawie dotacji na 

następną sesję. 

Radny p. Dawid Wojda w swojej wypowiedzi odniósł się do remontów w Parafii w Halinowie 

bez dotacji Rady. Remonty powinny być wykonywane ze środków pochodzących z tacy 

parafian. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że niestety tylko Parafie w Długiej 

Kościelnej i Okuniewie są parafiami zabytkowymi, a Gmina może przeznaczać środki publiczne 

jedynie na obiekty sakralne, które są zabytkiem. Następnie Burmistrz Halinowa zwrócił się 

z prośbą o podjęcie zmian w budżecie. 

Radna p. Edyta Woźniakowska zaproponowała zaproszenie proboszcza z Parafii 

w Okuniewie, aby na sesji przedstawił potrzeby Parafii. 

Radny p. Jan Papis wyraził swoje zdanie, że jeżeli Parafia w Okuniewie potrzebuje wsparcia, 

to Rada powinna przekazać dotację. 

Radna p. Anna Ludwiniak poinformowała, że prace remontowe obecnie trwają w Parafii 

w Okuniewie. Następnie radna zwróciła się z prośbą o wniesienie do porządku obrad i podjęcie 

projektu uchwały w sprawie przekazania dotacji dla parafii. 
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Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie, dlaczego wniosek Parafii w Okuniewie z 11/2013 

nie mógł być przedstawiony wcześniej na posiedzeniach komisji i sesji. 

Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska poinformowała, że wniosek Parafii zawierał pewne 

luki i był czas na ich uzupełnienie. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że takie remonty muszą być potwierdzone 

przez konserwatora zabytków. Następnie Burmistrz Halinowa poinformował, że wniosek 

dopiero w okresie wakacyjnym br. spełniał formalne wymogi i został przedstawiony na 

najbliższej sesji zwyczajnej. 

Radny p. Tomasz Dubiński zadał pytanie, czy remont już jest rozpoczęty i czego dotyczy 

remont. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że remont obecnie trwa i będzie 

zakończony w br. Prace muszą być rozłożone w czasie. 

Radny p. Andrzej Milczarek wyraził swoje zdanie, że wniosek powinien być przedstawiony na 

posiedzeniach komisji. Następnie radny złożył wniosek o przegłosowanie zmian w budżecie 

z uwzględnieniem dotacji dla Parafii w Okuniewie. 

Radny p. Marcin Sukiennik wyraził zdanie, że jeśli kościół w Okuniewie jest zabytkiem, to nie 

ma przeciwskazań, aby pomóc tej Parafii. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję.  

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023 – Druk Nr 488. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, 

p. Marcin Pawłowski. 

Głosowanie projektu wraz z autopoprawką uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2014 rok – Druk Nr 489. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, 

p. Marcin Pawłowski. 
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Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o wprowadzenie do 

porządku obrad nowych punktów: 

 projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Świętego Stanisława Kostki w Okuniewie z przeznaczeniem na 

dofinansowanie prac konserwatorsko-restauratorskich i budowlanych przy zabytkowym 

kościele w Okuniewie, jako punkt nr 12,      

 projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Halinów działek numer 21/9 i numer 21/37 

położonych w Wielgolesie Brzezińskim, jako punkt nr 13. 

Głosowanie zmian w porządku obrad z uwzględnieniem wniosku Burmistrza Halinowa 
o  wprowadzenie do porządku obrad nowych punktów: 

 projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Świętego Stanisława Kostki w Okuniewie z przeznaczeniem na 

dofinansowanie prac konserwatorsko-restauratorskich i budowlanych przy zabytkowym 

kościele w Okuniewie, jako punkt nr 12,      

 projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Halinów działek numer 21/9 i numer 21/37 

położonych w Wielgolesie Brzezińskim, jako punkt nr 13. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 1,  

wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, 

p. Marcin Pawłowski. 

Porządek obrad L sesji w dniu 7 października 2014 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Informacja Burmistrza Halinowa na temat poziomu zaawansowania inwestycji gminnych 

w pierwszym półroczu 2014 roku. 

6. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

8. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

9. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023 - Druk Nr 488. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2014 rok - Druk Nr 489. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2014 rok - Druk Nr 489. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2014 rok - Druk Nr 489. 
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14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniający uchwałę Nr XXXII.283.2013 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 30 stycznia 2013 roku w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Mińskiego - Druk Nr 492. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Zagórze, gmina Halinów - Druk Nr 490. 

16. Projekt stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie poparcia inicjatywy utworzenia 

Akademii Piłkarskiej Legii Warszawa na terenie Gminy Halinów - Druk Nr 491. 

17. Przyjęcie protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 czerwca 

2014 roku. 

18. Przyjęcie protokołu z obrad XLIX sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 28 sierpnia 2014 roku. 

19. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

20. Zamknięcie sesji. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia 

dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Świętego Stanisława Kostki 

w Okuniewie z przeznaczeniem na dofinansowanie prac konserwatorsko-

restauratorskich i budowlanych przy zabytkowym kościele w Okuniewie 

- Druk Nr 493 

Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza Halinowa p. Adama Ciszkowskiego 

w punkcie nr 11. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej 

pw. Świętego Stanisława Kostki w Okuniewie z przeznaczeniem na dofinansowanie prac 

konserwatorsko-restauratorskich i budowlanych przy zabytkowym kościele w Okuniewie – Druk 

Nr 493. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Adam Ludwiniak, 

p. Marcin Pawłowski. 
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13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia opinii 

dotyczącej odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Halinów działek numer 

21/9 i numer 21/37 położonych w Wielgolesie Brzezińskim - Druk Nr 494 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski. 

Radny p. Dawid Wojda przedstawił na mapie lokalizację działek. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że na dzień dzisiejszy Gmina ma 

możliwość nabycia tylko jednej działki, którą stanowi ulica Niezapominajki. Następnie 

Burmistrz Halinowa poinformował, że jeżeli druga działka zostanie oznaczona w planie 

zagospodarowania przestrzennego jako droga publiczna, właściciel nie może odmówić jej 

sprzedaży. Problem polega na tym, że do momentu zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego nie ma możliwości dokonania podziału, który spowodowałby wytyczenie tam 

drogi. Dopiero po zmianie planu będzie to możliwe. Następnie Burmistrz Halinowa 

poinformował, że nie wie jaka będzie oferta na sprzedaż ul. Niezapominajki po zmianie planu.  

W dalszej części wypowiedzi Burmistrz Halinowa wyjaśnił, że Gmina może kupować 

nieruchomości niezabudowane jedynie pod cel publiczny, nie może więc tak sobie kupić działki 

budowlanej.  

Radny p. Dawid Wojda zaproponował, aby znaleźć możliwości dokonania obu transakcji 

jednocześnie. Następnie radny poinformował, że obawia się, iż właściciel może później 

zaproponować za wysoką cenę za działkę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zwrócił się z prośbą, 

aby tą sprawę przekazać do kompetencji Burmistrza, który chce tą sprawę zakończyć. 

Radny p. Tomasz Dubiński zadał pytanie, czy zamiast sformułowania odpłatnego nabycia 

może być kupna. Następnie radny zadał pytanie, na kogo będzie ciążył obowiązek wydzielenia 

drogi kolejnej z działki 21/49. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi wyjaśnił, że sformułowanie odpłatne 

nabycie jest taki zapis w uchwale o zasadach zbywania i nabywania nieruchomości przez Gminę. 

Następnie Burmistrz Halinowa wyjaśnił, że działki numer 21/9 i numer 21/37 położone 

w Wielgolesie Brzezińskim stanowią drogę, która w przyszłości razem z częścią działki numer 

21/49 należącej do tego samego właściciela, może zapewnić dojazd do działki gminnej numer 

22/1, która nie ma prawnego dostępu do drogi publicznej. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie, czy Gmina ma jakieś plany na zagospodarowanie 

działki (2 ha), którą już posiada. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że jeszcze nie. 

Radny p. Marcin Sukiennik wyraził zdanie, że jeśli Gmina zakupi ul. Niezapominajki (część 

bądź w całości) to właściciel później może przedstawić ofertę nie do przyjęcia odnośnie działki 

nr 21/49. Następnie radny poinformował, że wprowadzenie konkretnych zapisów w planie 

zagospodarowania przestrzennego może w przyszłości zapewnić dojazd do działki nr 22/1 bez 

potrzeby wykupu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że nie można 

wprowadzać takich zapisów w planie, aby bez wykupu przejąć działkę na dojazd do działki.  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że działka nr 22/1 jest na granicy z gminą 

Dębe Wielkie i od strony tej gminy nie ma możliwości dojazdu. Jedyny wyjściem jest 

w przyszłości wykup działki nr 21/49. 
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Radny p. Tomasz Dubiński stwierdził, ze może warto poświęcić czas na kolejne negocjacje 

w celu wykupu działki nr 21/49, dzięki której będzie zapewniony pełny dostęp do działki 

gminnej nr 22/1.  

Radny p. Jan Papis poinformował, że cena 10 zł/m
2
 jest dobrą ceną i warto w to zainwestować, 

aby w przyszłości można było skorzystać z działki gminnej nr 22/1. 

Radny p. Bogdan Janczarek poinformował, że działka gminna nr 22/1 jest jako step. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że nie jest to step ani teren rolny tylko 

2 ha teren budowlany, który Gmina może w przyszłości sprzedać. Jeśli Gmina nie podejmie 

żadnych kroków do zapewnienia dojazdu, to działka gminna będzie bezwartościowa.  

Ponadto Burmistrz Halinowa poinformował, że mieszkańcy ul. Niezapominajki zwracali się 

z prośbą, aby ta droga była drogą gminną. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2014-2023 – Druk Nr 494. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 7,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 3.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Halina Kuć, 

p. Adam Ludwiniak, p. Marcin Pawłowski. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniający uchwałę 

Nr XXXII.283.2013 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 30 stycznia 

2013 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Mińskiego - Druk Nr 492 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę Nr XXXII.283.2013 Rady Miejskiej 

w Halinowie z dnia 30 stycznia 2013 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Mińskiego – Druk Nr 492. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 8,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Halina Kuć, 

p. Adam Ludwiniak, p. Marcin Pawłowski, Dawid Wojda, p. Edyta Woźniakowska. 
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15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Zagórze, gmina Halinów- Druk Nr 490 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy (Niedźwiedzia) w miejscowości 

Zagórze, gmina Halinów - Druk Nr 490. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Halina Kuć, 

p. Adam Ludwiniak, p. Marcin Pawłowski, Dawid Wojda.  

16. Projekt stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie poparcia 

inicjatywy utworzenia Akademii Piłkarskiej Legii Warszawa na terenie 

Gminy Halinów - Druk Nr 491 

Projekt stanowiska omówił Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusje. 

Radny p. Tomasz Dubiński zadał pytanie, czy chodzi o budowę nowego kompleksu 

sportowego, czy dzierżawę istniejących obiektów sportowych na terenie gminy Halinów. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że żadne obiekty sportowe znajdujące się 

na terenie gminy nie spełniają odpowiednich wymogów. Jest potrzeba kilku pełnowymiarowych 

boisk piłkarskich, zaplecza i obiektu hotelowego dla gości  

Radny p. Marcin Sukiennik poinformował, że inicjatywa jest słuszna i osobiście ją popiera, ale 

zastanawia się, czy na terenie gminy są tereny odpowiednie na akademię. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że gmina nie posiada takich terenów 

na własność, ale można przy realizacji tego projektu rozpatrzyć możliwość wykorzystania 

terenów prywatnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zwrócił się z prośbą 

o podjęcie stanowiska popierającego inicjatywę. 

Radny p. Andrzej Milczarek poinformował, że inwestycja jest bardzo kusząca i szczegóły będą 

ustalane w trakcie realizacji. 

Radny p. Dawid Wojda stwierdził, że utworzenie takiej akademii można potraktować jako 

inwestycję, ponieważ inwestor będzie płacił podatki na terenie gminy Halinów. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie poparcia inicjatywy utworzenia Akademii Piłkarskiej 

Legii Warszawa na terenie Gminy Halinów - Druk Nr 490. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  
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przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Halina Kuć, 

p. Adam Ludwiniak, p. Marcin Pawłowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński złożył wniosek 

formalny o zdjęcie z porządku obrad punktu nr 18 Przyjęcie protokołu z obrad XLIX sesji 

nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 sierpnia 2014 roku. 

Głosowanie zmian w porządku obrad z uwzględnieniem wniosku Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Halinowie o  zdjęcie z porządku obrad punktu nr 18 Przyjęcie protokołu z obrad 

XLIX sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 28 sierpnia 2014 roku. Skład 

ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Halina Kuć, 

p. Adam Ludwiniak, p. Jan Papis, p. Marcin Pawłowski. 

Porządek obrad L sesji w dniu 7 października 2014 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Informacja Burmistrza Halinowa na temat poziomu zaawansowania inwestycji gminnych 

w pierwszym półroczu 2014 roku. 

6. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

8. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

9. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2014-2023 - Druk Nr 488. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2014 rok - Druk Nr 489. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2014 rok - Druk Nr 489. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2014 rok - Druk Nr 489. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniający uchwałę Nr XXXII.283.2013 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 30 stycznia 2013 roku w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Mińskiego - Druk Nr 492. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Zagórze, gmina Halinów - Druk Nr 490. 

16. Projekt stanowiska Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie poparcia inicjatywy utworzenia 

Akademii Piłkarskiej Legii Warszawa na terenie Gminy Halinów - Druk Nr 491. 
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17. Przyjęcie protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 czerwca 

2014 roku. 

18. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

19. Zamknięcie sesji. 

17. Przyjęcie protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 30 czerwca 2014 roku  

Nie było poprawek do protokołu 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

30 czerwca 2014 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za –   9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Protokół został przyjęty.  

Nieobecni na sali radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Małgorzata Kaim, p. Halina Kuć, p. Adam 

Ludwiniak, p. Jan Papis, p. Marcin Pawłowski.          

15. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

Nie było odpowiedzi na zadane pytania. 

16. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński w dniu 7 października 2014 r. o godz. 17
17 

zamknął obrady L sesji Rady Miejskiej 

w Halinowie. 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Marcin Pietrusiński 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Dorota Chrzanowska 
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Wykaz załączników
*
 do protokołu z obrad L sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 7 października 2014 roku: 

 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad L sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

7 października 2014 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o L sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

7 października 2014 roku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

                                                 
*
 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


